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1. 2022/2023 sisehindamise kokkuvõte 
 

1.1. KUULATI: 
 
Direktor Tiina Lohur tegi ülevaate Türi Põhikooli 2022/2023 õppeaasta sisehindamise aruandest, selle 
koostamise põhimõtetest, olulistest parenduskohtadest ning vallalt saadud tagasisidest. 
Sisehindamine põhineb mitmetel uuringutel, küsitlustel ja õpetajate enesehindamisel ning on jaotatud 
arengukava eesmärkide järgi peatükkideks. 

Arutelu käigus puudutati lähemalt 9. klasside valikeksamite tulemuste teemat. Õppetöö 
parendustegevuste juures rääkis direktor, et järgmisel õppeaastal tuleb B-võõrkeele valikusse juurde 
soome keel. Sellel aastal on koolil plaanis teha kaasa kõik riiklikud tasemetööd, et saada järgmiseks 
aastaks vajalikku sisendit. Juhtimise poolel on käimas arutelud õpetajatega töökoormuse 
vähendamiseks. Koolil on hetkel viis abiõpetaja ametikohta, mis täidavad olulist rolli igapäevase 
õppetöö toetamisel. Sellest õppeaastast kuuluvad HEV-koordinaator ja kooliastmejuhid juhtkonna 
koosseisu. Samuti liigutakse aktiivselt selle poole, et lisaks tundide andmisele oleks õpetajale oluline 
kooliarendusse panustamine ning õpiringides osalemine. 

Ressursside ja koostöö osa juures peatuti pikemalt ventilatsiooni ja abihoone teemadel, samuti arutleti 
koridorides olevate õppe- ja mängukohtade teemal. Sügisel alanud nutivaba kooli projekt algas 
edukalt, kuid hetkel on tekkinud väiksemaid tagasilööke, millega tegeleda tuleb. Koostöö valdkonnas 
on arutelu all olnud mitteformaalse õppe kooli õppekavasse lõimimine. 



 
2(2) 

 

Hoolekogu tegi ettepaneku lisada järgmisesse sisehindamise aruandesse iga teema juurde võrdlus 
eelmise aruandega – millised olid eelmise aasta parendusvaldkonnad, millised võetud eesmärgid 
täideti, millised on pooleli ning milliste osas ei ole veel õnnestunud tegevusi ette võtta. 

1.2. OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks. 
 
2. Muud küsimused 
 
2.1. KUULATI: 
 
2.1.1. V. Gansen tundis huvi, kuidas möödus TPK-s streiginädal. Direktor Tiina Lohur ütles, et 
streigiperiood möödus ilma suuremate vahejuhtumiteta. Õpetajad lõpetasid streigi etapiviisiliselt – oli 
neid, kes streikisid mõne päeva, neid, kes streikisid terve nädala, aga ka neid, kes streikisid veel 30. 
jaanuaril. 
 
2.2. OTSUSTATI: 
 
2.2.1. Võtta info teadmiseks. 
 
Koosolekult lahkus Karita Rander, liitusid Rein Oselin ja Sirle Võtti. 
 
3. TPK ja Järvamaa KHK võimalik koostööprojekt 
 

3.1. KUULATI: 
 
Rein Oselin tegi ülevaate Järvamaa Kutsehariduskeskuses (JKHK) õpetatavatest erialadest ning töös 
olevatest uuendustest. Seejärel peatuti pikemalt JKHK koostööl põhikoolidega kutsevaliku õppekava 
rakendamiseks. See projekt toimub JKHK-s teist aastat ning on suunatud 8. klassidele. Praegu 
võtavad sellest projektist osa Paide Hillar Hanssoo ja Hammerbecki põhikoolid. 8. klassi jooksul on 
viis õppenädalat, kui õpe toimub JKHK ruumides ning õppetööd juhendavad JKHK õpetajad. Õpe 
on mitmekesine ning praktilise suunitlusega. Põhikooli õppekavas vajalike teadmiste omandamiseks 
tehakse tihedat koostööd põhikoolide aineõpetajatega, olulise tähelepanu all on ainete lõimimine ning 
teoreetiliste teadmiste seostamine praktiliste oskustega. Tänase seisuga on JKHK teinud projektiga 
liitumise ettepaneku Türi põhikoolile. M. Aren tundis huvi, kuidas on varasemas praktikas HEV 
õpilasi selle projekti käigus toetatud. R. Oselin vastas, et tugiisikud liiguvad õpilastega JKHK-sse 
kaasa. Samuti arutati, kuidas tagatakse põhikooli õppekava täitmine nendes ainetes, mida on JKHK 
tegevustega keerulisem lõimida. S. Võtti vastas, et kool peab põhjalikult analüüsima ja läbi mõtlema, 
milliseid teemasid käsitletakse koostöös JKHK-ga ning mis jäävad TPK õpetajate õpetada. Vajadusel 
on võimalik teha lühiajalisi muudatusi TPK tunnijaotusplaanis, samuti on oluline, et TPK õpetajad 
arvestaksid oma tundide planeerimisel JKHK projektis tehtuga. 
 
3.2. OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks. 
 
 
Türi Põhikooli hoolekogu järgmine koosolek toimub 05.03.2024. 
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